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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr XII/2019  

XII Sesja w dniu 2 lipca 2019r.  
Obrady rozpoczęto 2 lipca 2019 o godz. 10:34, a zakończono o godz. 10:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Eugeniusz Bugaj 
4. Robert Czerwik 
5. Elżbieta Doroszuk 
6. Andrzej Giewon 
7. Beata Jakubiec-Bartnik 
8. Sławomir Jałowiec 
9. Zofia Jastrzębska 
10. Norbert Jęczalik 
11. Dominik Lech 
12. Beata Pochodnia 
13. Małgorzata Skinder 
14. Halina Skorek - Kawka 
15. Iwona Skotniczna 
16. Tomasz Szlenk 
17. Jacek Trynda 
18. Jerzy Woszczyk 
19. Adam Zaczkowski 
20. Tomasz Załęcki 
21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1.Burmistrz Miasta p. –                            p.Włodzimierz Żak 
2.Zastępca Burmistrza Miasta –               p.Iwona Franelak 
3. Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 
4.Przedstawiciel prasy. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.Ustalenie porządku obrad. 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta w Myszkowie Nr X/65/19 z dnia 
24 czerwca 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
4.Zamknięcie obrad sesji. 
 
Do punktu 1.  
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Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
 XII sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 
w Myszkowie p. Jerzy Woszczyk Powitał Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz, radnych, 
kierownictwo wydziałów Urzędu Miasta, lokalną prasę. Poprosił radnych o naciśnięcie 
przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że na sali obecnych jest 20 radnych. Podejmowane uchwały będą, więc 
prawomocne.  
Ostatecznie quorum wyniosło 21 radnych ( spóźnił się radny p.Tomasz Załęcki). 
 
Przewodniczący Rady Miasta przeprosił za powstałe opóźnienie, ale były połączone komisje, 
stąd opóźnienie. 
 
Do punktu 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali wniosek burmistrza 
miasta Myszkowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej oraz projekt uchwały. Zapytał czy są uwagi 
w związku z porządkiem obrad. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 
Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, 
Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - 
Łazaj 
PRZECIW (1) 
Magdalena Balwierz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 3.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta w Myszkowie Nr X/65/19 
z dnia 24 czerwca 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 
 
W dyskusji wzięli udział:  
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Radna p.Iwona Skotniczna zapytała, jaka data będzie obowiązywała przy podjęciu uchwały 
w sprawie wywozu nieczystości. Ma pytanie takie, ponieważ, między innymi zarządcy dróg 
we wspólnotach mieszkaniowych, mieli obowiązek do 30 czerwca poinformować 
mieszkańców, że będzie podwyżka od nieczystości. Oczywiście mieszkańcy mają informacje 
z informacji publicznych, natomiast nie mają pism, nie mogą być podpisywane umowy. 
W związku z tym jej pytanie jest takie, bo dzisiaj jeszcze radni debatują nad tym projektem 
uchwały, więc jaka będzie obowiązywała data przy sporządzaniu umów? 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chce zapytać p.burmistrza, bo wygląda to trochę 
niepoważnie, że spotykają się po tygodniu. Tydzień temu była procedowana ta uchwała i po 
tygodniu spotykają się ponownie, bo został popełniony błąd. Nie jemu oceniać, jaki ten błąd 
jest, czy on jest słuszny czy nie, kto go popełnił, ale tak się nie robi. Radni są ściągani 
w trybie awaryjnym, mogło kogoś nie być, bo jest okres wakacyjny. Poprosił, aby zrozumieć, 
że tak się nie powinno procedować, mieli komisję również dzisiaj. Chciał jeszcze zapytać 
p.burmistrza, bo jest przy głosie, na ostatniej sesji zwyczajnej zapytał czy jest wszystko 
przygotowane odnośnie funkcjonowania nowej umowy, odbioru koszy od mieszkańców, 
dawania mieszkańcom tych koszy, które zakupiła gmina, czy jest to wszystko uporządkowane 
i można powiedzieć dopracowane na ostatni guzik? Z tego, co widzi i co ludzie się do niego 
zgłaszają, że wygląda to trochę jakby to było w sposób chaotyczny prowadzone. 

Radna p. Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że też ma jedno pytanie, bo wkradł się chaos. 
Mieszkańcy też pytają, nie ma harmonogramu odbierania odpadów, stare kosze są odbierane, 
nowych jeszcze nie ma, ludzie mają problemy z przechowywaniem śmieci i nie ma żadnej 
odpowiedzi. Przychodzą podobno do Urzędu i też nie mają odpowiedzi, pytają o to radnych. 
Zapytała jak oni mają informować ludzi, kiedy dostaną harmonogram wywozu odpadów? 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chce zapytać p.burmistrza czy procedura 
konkursowa już została zakończona? Jeżeli procedura konkursowa została zakończona, 
w związku z tym bardzo prosi o zapoznanie wszystkich, nawet przez publiczne odczytanie, 
z wyjaśnieniami, jakie dała firma, która będzie odpowiedzialna za odbiór odpadów, na temat 
rażąco niskiej ceny, jaką zaoferowała za odbieranie frakcji bio. Kolejne pytanie to takie, co 
wchodzi w cenę 17,80 zł? Ona by bardzo prosiła o podanie składowych, jakie pieniądze 
odbiera firma, czy są jeszcze jakieś dodatkowe koszty wchodzące w skład 17,80 zł?  

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że może odpowie po kolei. 
Najpierw kwestia od kiedy wejdzie stawka 17,80 zł i 29 zł w przypadku braku segregacji. Od 
1 sierpnia. Wszyscy mieszkańcy zabudowy niskiej i wysokiej będą poinformowani, bo taki 
jest wymóg zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zostaną 
poinformowani w drodze korespondencji, pisemnie dostaną taką informację z naliczeniem ile 
miesięcznie będzie wynosiła stawka dla danego gospodarstwa domowego. Jeżeli chodzi 
o rozwożenie pojemników, to w tej chwili są 4 firmy, które na terenie całego miasta, 
dzielnicami, rozwożą pojemniki nowe, zakupione przez gminę. Rozwożą dom w dom, od razu 
są zabezpieczeni w umowy według wykazu, który gmina posiada, z programu Wydra, gdzie 
mieszkańcy sami deklarowali, jaki posiadają pojemnik. Te firmy mają przygotowane umowy 
i od razu umowy użyczenia są podpisywane w momencie, kiedy jest wydawany pojemnik. 
Tak to się odbywa, gmina ma nad tym kontrolę, codziennie firmy przyjeżdżają do urzędu po 
nowy pakiet umów, idzie to w takim tempie, na ile pozwala oczywiście obsługa danej 
nieruchomości. Na razie wszystkie jeszcze nieruchomości są wyposażone w pojemniki, 
również pojemniki należące do firmy, która do tej pory obsługiwała miasto i firma na razie 
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jeszcze tych pojemników nie odbiera. Będzie odbierała też wtedy, kiedy zorganizuje sobie 
własny transport na ich odbiór. Rozmawiali z firmą, bo chcieliby też, w jakiś sposób sprawnie 
to zrobić, więc najprawdopodobniej po ostatnim odbiorze w lipcu, będą mieszkańców o tym 
informować na nowych harmonogramach, najprawdopodobniej po ostatnim odbiorze w lipcu 
firma będzie jeździła i odbierała te pojemniki, ale to należy do firmy. Gmina już po prostu za 
firmę tego nie zrobi. Gmina rozwozi swoje pojemniki. Jeżeli chodzi o harmonogramy. 
Wszystkich informacji, jakich mieszkańcy potrzebują, bo dzwonią też do nich, przychodzą 
i uzyskują informacje, jak będzie wyglądał odbiór w miesiącu lipcu. Harmonogram zostanie 
udostępniony w środę w momencie, kiedy zostanie podpisana umowa. Jeżeli chodzi 
o rozstrzygnięcie przetargowe, to w tej chwili jeszcze nie zakończyła się procedura w takim 
sensie, że nie została jeszcze podpisana umowa z nowym wykonawcą, ponieważ to wynika 
z terminów z ustawy Prawo zamówień publicznych, ale z tego, co wie to na pewno są już 
wszystkie informacje dostępne, więc można jak najbardziej w referacie zamówień 
publicznych do pana kierownika zwrócić się o nie i na pewno zostaną udostępnione. To jest 
taka jej wiedza na teraz, że można się zapoznać w tej chwili już dla wszystkich. 

Radna p.Zofia Jastrzębska zapytała, co stoi na przeszkodzie żeby nie przeczytać teraz tych 
wyjaśnień firmy? 

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że zapyta pana kierownika 
Hagno czy jest taka możliwość. Nie wie czy odpowiedziała już na wszystkie pytania, prosi 
ewentualnie jej przypomnieć. Harmonogram będzie od środy udostępniany i będzie również 
rozwożony. Chciała też p.radnych przeprosić za to, że faktycznie radni zwoływani są po raz 
kolejny i tak na szybko, wkradł się im ten błąd formalny. Ta uchwała pierwotna, którą p.radni 
podejmowali 24 czerwca, ona została opublikowana i teraz ona wymaga tylko tej zmiany 
w tym zakresie paragraf 5 ustęp 2, czyli dotyczącego wejście w życia. Podziękowała za to, że 
p.radni przyszli. 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że ten błąd się nie wkradł, tylko ktoś go popełnił. 
Chciałby, aby p.kierownik doprecyzowała czy to w formie pisemnej mieszkańcy otrzymają, 
odnośnie harmonogramu jeszcze na ten miesiąc i na czas obowiązującej nowej umowy, bo 
mieszkańcy muszą być o tym poinformowani, najlepiej w formie pisemnej. On wie, że są 
wpisy na facebooku, ale to jest wersja elektroniczna, która nie wszystkim jest dostępna. 
Bardzo prosi o precyzyjne określenie kiedy, jak i co. Odnośnie odbioru tych starych koszy też 
by dobrze było, żeby poinformować, żeby dany mieszkaniec był w domu. On nie będzie 
czekał 2 tygodnie, 3 tygodnie na to, aż ktoś przyjedzie, tylko, żeby wiedział, kiedy ktoś 
przyjedzie i kiedy odbierze. Również, żeby było pisemne potwierdzenie tego, żeby nie było 
tak, że to jest robione po prostu na „gębę”. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała dopytać o to 17,80 zł,  co wchodzi w skład 
tej ceny? 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że mieszkańcy zwracają się do niej z prośbą, żeby 
przedstawiciele, którzy przychodzą do posesji byli wyposażeni w identyfikatory, ponieważ 
różne osoby przychodzą, w różnych sprawach do domu. Natomiast umowy są podpisywane 
owszem, ale duplikaty nie są zostawiane. Dlaczego na przykład kopi mieszkańcy jeszcze nie 
dostają? Jaki jest powód tego? 

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że odnośnie tej informacji 
pisemnej, wszyscy mieszkańcy dostaną harmonogramy do domów, tak jak to było do tej pory. 
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Gmina postara się zrobić to sprawnie, jak tylko już będzie można udostępnić ten 
harmonogram, bo nie ma jeszcze podpisanej umowy z firmą, więc nie można jeszcze 
oficjalnego harmonogramu ludziom rozesłać. Na pewno dostaną do domu tak, jak to było do 
tej pory. Jeżeli chodzi o te duplikaty, to od dzisiaj wszyscy są już wyposażeniu w duplikaty. 
Pani radna ma rację, wczoraj też mieli takie sytuacje, że się mieszkańcy o to upominali. Od 
dzisiaj wszyscy już je mają, od samego rana. Co do duplikatów umowy, to tych umów jest tak 
strasznie dużo, bo tego jest ponad 5000, nawet więcej jest tych umów, więc nie dają 
mieszkańcom, żeby nie mnożyć dokumentów. Jeżeli oczywiście ktoś będzie sobie życzył, to 
jak najbardziej będą mogli udostępniać, a wzór umowy umieszczony zostanie, tak jak 
p.burmistrz mówił, w wykazie umów na stronie internetowej. 

Radna p.Iwona Skotniczna zapytała, kiedy radni będą mogli zapoznać się z dokumentami od 
tego przetargu odnośnie śmieci. Wiadomo po tych wszystkich procedurach, ale kiedy to mniej 
więcej można do tych dokumentów zaglądać i co było podstawą wyboru tej akurat? 

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że już p.radni mogą. Jeszcze 
chce odpowiedzieć odnośnie tych składowych stawki. Zgodnie z ustawą o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach na stawkę za odbiór i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych może się składać bardzo dużo takich składowych i obligatoryjnych 
i fakultatywnych. Gmina wliczyła w swoją stawkę, żeby już nie obciążać mieszkańców, tylko 
te obligatoryjne i to są koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów, zarówno 
bezpośrednio od właścicieli nieruchomości jak i funkcjonowanie Pszok-u, podstawowe koszty 
administracyjne, bo one również są obligatoryjne i koszty edukacji ekologicznej i to jest 
wszystko. Można oczywiście jeszcze doliczać do tego pojemniki, można usuwanie dzikich 
wysypisk, bo tak pozwala na to ustawa, gdyby tych pieniążków zostało w kasach gminnych, 
ale nie jest to obligatoryjne. 

Radna p.Zofia Jastrzębska poprosiła, aby p.kierownik odpowiedziała kwotowo, ile w tych 
17,80 zł pobiera firma, a ile jest opłat innych, administracyjnych, Urzędu Miasta itp.? 

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że według ich wyliczeń, bo  
do stawki uwzględnili kwotę oferty najkorzystniejszej, więc to była wzięta kwota 
w wysokości 7 310 214 zł, koszty funkcjonowania i obsługi Pszok-u czyli 647 695 zł, koszty 
administracyjne, które wynoszą 203 132 zł i taki niedobór z pierwszego półrocza, tam 
p.radnym to też wyjaśniła w uzasadnieniu do tej pierwszej uchwały, 149 349 zł. Ta suma 
kosztów na 18 miesięcy uczyniła kwotę 8 310 390 zł, co w przeliczeniu na 26 047 osób, które  
są w gminie zadeklarowane w systemie z tego podziału, z podziałem jeszcze na osoby, które 
segregują odpady i nie segregują odpadów, czyli tam jest 25 287 i 760, uczyniła kwotę 
wpływu licząc od 1 sierpnia i oczywiście uwzględniając kwotę dotychczasowego wpływu 
w lipcu, na kwotę 8 341 499,30 zł. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że się nie zrozumiały. Jej chodzi o prostą odpowiedź, 
w tych 17,80 zł , ile gmina płaci rzeczywiście firmie? 

Pani Wioletta Dworaczyk kierownik Wydziału OK powiedziała, że nie ma rozliczonej kwoty 
co do stawki 17,80 zł, tylko rozliczane są koszty całościowo, na 18 miesięcy, ale jeżeli 
oczywiście p.radni sobie tego życzą, to ona to zrobi.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta w Myszkowie Nr X/65/19 z dnia 
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24 czerwca 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 12, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Dominik Lech, 
Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (12) 
Magdalena Balwierz, Eugeniusz Bugaj, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Zofia 
Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 
Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Skinder 
 
Do punktu 4.  
Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk poinformował, że kolejna planowana sesja 
odbędzie się 29 sierpnia bieżącego roku o godzinie 11:00. Wobec wyczerpania porządku 
obrad przewodniczący zamknął obrady XII sesji RM w Myszkowie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie 

 
Jerzy Woszczyk 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 


